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　　>友谊的英语作文(1)
　　Some people say that friendship wind, like a cloud, as the years pass, it will slowly fade away.
　　Others said, the friendship, however, such as the sea, and through the test of time, it will become deeper and more heavy.
　　Friendship is an intimate friendship, help each other to develop ideas, to success; And give a person with aggravation of hope and strength, add to the warmth of life.
　　As the growth of the age, I gradually found that interpersonal relationship is very complicated. Whenever meet embarrassing, I always want to a problem: friendship really can forever?
　　Some people, the mouth moment to say: \"for the sake of friendship can sacrifice everything.\" But quite differ to do and say. He is narrow-minded, once a friend gave him a joke, or where is misunderstood, will be opposite.
　　True friendship is hard-won, so need more understanding between friends and love, let us common cultivation of the flower of friendship! Irrigation it with pure soul, it with warm sunshine, let the friendship forever.
　　有人说，友谊如风，如云，随着时光的消磨，它将慢慢淡去。
　　也有人说，友谊如山，如海，经过时间的考验，它会变得更深，更重。
　　友谊是亲密的情谊，有助于彼此间开拓思路，走向成功;又给人以排忧解难的希望与力量，增添人生的温暖。
　　随着年龄的增长，我渐渐的发现，人与人之间的关系十分复杂。每当遇到难堪的事，我总在想一个问题：友谊真的能地久天长吗?
　　有些人，嘴里时刻在说：“为了友谊可以牺牲一切。”但是做的和说的完全不一至。他心胸狭窄，一旦朋友给他开了个玩笑，或什么地方误会了，便会反目成仇。
　　真正的友谊是来之不易的，所以更需要朋友间的体谅和爱护，让我们来共同栽培友谊之花吧!用纯洁的心灵灌溉它，用明媚的阳光温暖它，让友谊地久天长。
　　>友谊的英语作文(2)
　　Everyone has his own think is the most precious thing: some people think that the most precious friendship; While some people believe that honesty is the most precious; Also some people think that the care of others is the most precious... But in my opinion, friendship is the most precious thing, anything also can\'t replace it.
　　On my birthday, my good friend Lin Lin came to me to her home to play. On the way to her, I secretly complacent: ha ha, she must know today is my birthday, so invite me to her home to play, then sing a \"happy birthday\" to me this song, and then gave me many nice present, and then share with me a big birthday cake, send you a message, be happy after the birthday... I still asleep in the middle of the \"dream\", was broken by a soul.but about beats to: \"I wish you a happy birthday, Lin Lin!\" When I heard those words, I suddenly thought of Lin Lin\'s birthday and I are on the same day. Well, it doesn\'t seem that they are likely to celebrate my birthday.
　　I looked at their pleasure, the in the mind very sad, I didn\'t think you don\'t care my birthday, only care about Lin Lin\'s birthday. I opened the Lin Lin\'s door, is preparing to leave, heard the sound of a lily: \"the gift, wait!\" My heart is a pleased, they prepare to give me a birthday present? I decide to wait. But wait until 4 o \'clock in the afternoon, also see them to celebrate my birthday.
　　I despair, such as after their good Lin Lin\'s birthday, I said also don\'t say left. That is, the house came the lily cries: \"of course! The best program is left to the last! Now, let\'s celebrate the gift of birthday!\" At that time, my hands appeared many fine gifts, they give me through a happy birthday.
　　Since then, I know what is the most precious in the world: friendship.
　　每个人都有自己认为最珍贵的东西：有的人认为友谊最珍贵;而有的人认为诚实最珍贵;也有的人认为他人的关怀最珍贵……但在我看来，友谊是最珍贵的东西，任何一样东西也代替不了它。
　　在我生日那天，我的好朋友琳琳来找我去她家玩。在去她的路上，我暗暗自喜：呵呵，她一定知道今天是我的生日，所以约我去她家玩，接着再给我唱一支《生日快乐》这首歌，然后在给我送上许多精美的礼物，最后再和我一起分享一个大大的生日蛋糕，送上一句祝福语，高高兴兴的过完这个生日……还沉睡在“美梦”当中的我，被一阵祝福声给打破了：“祝你生日快乐，琳琳!”听到这句话时，我突然想起了琳琳的生日和我是同一天。唉，看来她们是不可能来为我的生日而庆祝了。
　　我看着她们高兴的样子，心里伤心极了，没想到大家根本就不在意我的生日，只在意琳琳的生日。我打开琳琳家的门，正准备离开时，听到了莉莉的声音：“颖颖，等等!”我心中一喜，莫非她们准备要给我生日礼物了?我决定再等一等。但一等就等到下午4点，也不见她们来给我庆祝生日。
　　我绝望了，等她们过好琳琳的生日后，我就说也不说就离开了。这是，屋里传来了莉莉的叫声：“当然啦!最好的节目要留到最后啦!现在，让我们庆祝颖颖的生日吧!”这时，我的手上出现了许多精美的礼品，她们给我过完了一个快乐的生日。
　　此后，我知道了世界上什么最珍贵：友谊。
　　>友谊的英语作文(3)
　　There is a kind of friendship is a friend to give you encouragement, there\'s a friendship is convinced that everyone of you and a friendship is to help others to you. Friendship is to support our hearts of optimus prime, and let me know how important friendship is.
　　\"Shout, shout, shout.\" Winds and get every tree all in all, the clouds sent to do a \"golden bean\" bump on the ground. A bolt of lightning like a sword cut the purple dark sky, make me feel creepy. Jingle bell, the school bell has begun, the students with colourful umbrella with parents happily out of school. I think again: my mother told me she couldn\'t pick me up in the afternoon at noon and told me to his home, thought of here I took my umbrella to block rain to go home. But I put the bag upside down and still have not found a shade of an umbrella. I dull to look at the sky the thunder is rumbling thinking thought again: hurry to clear up! But to no avail, is really should not every day, pray to work! At this time a clear sound broke the silence, \"Xie Yujie, didn\'t you carry an umbrella? You and me together and go home.\" My classmate said amiable, I embarrassed agreed. His umbrella on the way home has been on my side, the beans of rain straight into his, almost home his clothes wet a large, but he does not care. Returned home after the moving moment thought of here I can\'t help but recall tearful buccal.
　　Ah! I finally know, this friendship has given me much help! The friendship gave me a warm, a little help, and trust. Let me understand how important friendship is ah!
　　有一种友谊是朋友给你的鼓励，有种友谊是大家对你的坚信，还有一种友谊是别人给你的帮助。友谊是我们心灵支撑的擎天柱，让我知道友谊是多么的重要。
　　“呼、呼、呼。”狂风把每棵树弄的都四处摇晃，乌云派着千万颗“金豆子”往地面上撞。一道紫色的闪电像一把利剑划破了黑暗的天空，让我觉得毛骨悚然。叮铃铃，放学的铃声打响了，同学们打着花花绿绿的雨伞陪着家长开开心心地走出了校门。我又想：中午妈妈告诉我下午她有事不能接我，叫我自己回家，想到这里我准备拿出雨伞打开来遮雨回家。可是我把书包翻了个底朝天也仍然没有发现雨伞的一个影子。我呆呆的望着天上的雷正在隆隆的想着又想道：赶快放晴吧!可是还是无济于事，真是求天天不应，求地地不灵啊!这时一个清晰的叫声打破了沉寂的局面，“谢宇杰，你没带伞吗?我和你一起回家吧。”我同学和蔼可亲的说，我不好意思的答应了。在回家的路上他的雨伞一直往我这边移，那豆子般的雨粒直往他身上撞，差不多到家了他那衣服竞湿了一大块，他却丝毫都不在意。回到家后回想那动人的一刻想到这里我不禁泪流满面颊。
　　啊!我终于知道了，这个友谊曾经给我多大的帮助啊!这个友谊给我一丝温暖、一丝帮助还有一丝信任。让我明白了友谊是多么的重要呀!
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